
Stilling Jagtforening 

Referat fællesmøde 
Torsdag 16. januar 2024; kl. 18:00 – 21:00 i klubhuset 
Deltagere: Gert Nielsen, Anders Sørensen, Hjalmer Nielsen, Frank Gurvig, Preben Thomsen, Gunnar Jensen, Niels 
Chr, Ole Kidmose, Kay Rye Petersen, Dolly, Dirk, Lars, Jørgen, Hans, Morten, Max Nielsen, Gert Nielsen, Karsten 
Kongeå 
Afbud: Knud, Charlotte 
Mødeleder Lena/Morten 
Referent Lena 
 
Mødet indledes med fællesspisning og hyggelig stemning.  
19:00 -20:30 Mødeleder – Lena Morten 

a. Hvad synes I om renovering af klubhus og udhus? Holdningen er at det er blevet godt. Det er rigtig flot 
arbejde navnlig på dueslaget. Der er dog en opmærksomhed på varmeforsyning. Kaj undersøger mulighed 
for en større varmepumpe, som et medlem har givet udtryk for at ville donere. Installation er naturligvis på 
foreningens regning. 

b. Hvad vil udvalgene prioritere at arbejde med i 2025 
i. Hus. Maling af udhus planlagt til august. Vi håber på mange hjælpende hænder. Resterende 

elarbejde herunder udendørsbelysning udføres snarest. Der er indkøbt 7 lamper, der 
serieforbindes med sensorstyring. Overveje ukrudtsbekæmpelse fremadrettet, da pesticider er 
forbudt.  

ii. Hund. Datoer fastlagt for sæson 2025 og lægges på hjemmesiden snarest. Der er stærk 
trænerdækning i år. Hjalmer, Frank, Gunnar, Boye og Ole og Kaj ad hoc. Niels Chr står for at tage 
vildt op. Spørgsmål om vi kan opdele, så ”hvalpe” over to år sættes på et ”begynderhold” åben 
klasse for at give rum for hvalpenes træning. Generel drøftelse af niveauopdeling af holdene. 
Hundeudvalget finder en løsning og vender tilbage. Desuden overvejelser om øget brug af dummyer 
frem for vildt i den tidlige træning. Gunnar har kontakt til en kaninavler, der kan levere til 
fordelagtig pris.    

iii. Jagt. Sæsonen stadig i gang med næste jagt på lørdag den 18. januar. Fin tilslutning til jagterne. 
iv. Skyde. Der ikke så meget nyt. Der er gennemført en skydning i Nørre Snede samt Skibby.  År 

bliver der feltskydning i Hevring. Hold øje med opslag i DJ. Der er brug for hjælpere, da vi står 
som arrangører 20 – 21. og 22. juni. Bukkeskydning 30. april 4x4 skud. Skydningen er åben for alle i 
Skanderborg kommune. Skydning ad libitum er planlagt til 16. august, men endnu ikke endelig aftalt. 

v. Horn. Blæserne fortsætter som vanligt på tirsdage. Der er aktuelt 7 blæsere, der forventer at 
repræsentere foreningen på mærkeblæsning den 22.marts i Horsens. 

vi. Jagttegn. Det er lidt sløjt med tilmeldinger til det kommende jagttegnskursus, da der er to 
tilmelde. Uddannelsen gennemføres og der iværksættes nye initiativer for at promovere tilbuddet, 
så der kommer flere kursister. Prismæssigt kan vi sagtens konkurrere. Overveje præsentation på 
efterskoler, annoncering og priser herfor på elektroniske medier eller eksempelvist Aarhus onsdag. 
Send gode forslag til Max. Der er ingen tilmeldinger til lynkurset. Der er positive erfaringer med 
brug af virtuelle møder på Teams. 

vii. Kommunikation. Ny DJ platform for hjemmeside kræver noget omlægning af den eksisterende. 
Rekylen foreligger i fil, der er klar til tryk efter dagens møde.  

c. Hvilke investeringsbehov forudses for 2025? Der foreslås, at priser indeksreguleres fremadrettet.  
Husudvalget overvejer bord/bænkesæt og der kommer udgifter til maling, lidt el og evt varmepumpe. 
Hundeudvalget. Overvejer indkøb af kanindummyer. Dummykaster er skrinlagt. 
Jagudvalg forventer ingen udgifter, da alt er selvbetalt.  
Skydning. Banen i Nørre Snede er ikke booket, da den ikke er blevet brugt. Skibby banen er gratis fraset 
skytternes egenbetaling. 
Horn. Ingen forventede udgifter. 
Jagttegn. Eventuelt omkostninger til promovering/annoncering. 
 

d. Hvordan forventer I brugen af klubhuset vil være i 2025?  
Hundefolkene er omkring huset mandage. Tirsdage bruges huset af hornblæsere. Uklart om der starter 
jagttegnsundervisning i huset onsdage. Der er planlagt DJ kursusaktivitet og husudvalget håber på, at 
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faciliteterne nu er attraktive for mange andre end foreningen medlemmer – herunder private 
arrangementer for foreningens medlemmer. 

 
 

e. Frivillige i vores forening – hvordan anerkender vi indsatsen og hvad forventer vi? Den generelle holdning 
er, at frivillige ikke gør det pga økonomi, men for at stille sin arbejdskraft til rådighed for foreningen. 
Derfor er ”rabatter” ikke afgørende og foreningens økonomi må prioriteres. Almen anerkendelse af, at 
åbenhed og ligeværdighed blandt foreningens medlemmer er positivt. Inkludere nye/unge i 
foreningsarbejdet med små afgrænsede opgaver.  

f. Etisk kodes for vores forening – hvordan omgås vi hinanden og fælles adfærdsregler. Generelt et yderst 
positivt og relevant tiltag for at synliggøre foreningens forventninger, men også belæg for sanktioner ved 
uhensigtsmæssig adfærd. Det foreslås, at kodeks udleveres og gøres tilgængeligt på hjemmesiden. Der 
skal tilføjes en etik omkring opslag på FB. Der skal fortsat værnes om, at alle udvalg har mulighed for at 
lave opslag om egne aktiviteter. 

g. Generalforsamling 27/3 2025 – forslag fra udvalg? forslag fra bestyrelsen? hvem er på valg etc. 
Alle opfordres til at gøre reklame for deltagelse i generalforsamling. 

h. Eventuelt. Datoer for jægerråd og kredsmøder rundsendes så tildelte pladser udnyttes. 
 

 
Tak for god ro og orden – Bestyrelsen 
 
 
------------------------------------------- 
 
Oplæg til mødet 
 
Bestyrelsen vil gerne drøfte de tanker og ideer I har omkring udvalgenes og dermed foreningens muligheder og 
udfordringer nu og fremover. Som forberedelse til mødet kunne det fx være interessant at udvalgene internt 
drøfter følgende emner: 
1. Hvordan involverer udvalget flere af vores medlemmer i udvalgets arbejde? 
2. Aktiviteter – har vi et passende indhold og hyppighed? 
3. Hvilke aktiviteter gennemfører udvalget i 2025? 
4. Udvalg / arbejdsfordeling - er der behov for at nedlægge/tilføje nye udvalg? 
5. Kommunikation til medlemmer - udvalgene sørger selv for annoncering og opfølgning af aktiviteter på Facebook. 
7. Kan vi opnå nogle fordele ved at samarbejde tættere med andre jagtforeninger i kommunen? 
 
Foreningens nuværende udvalg er:  

1. Hundeudvalg (Anders, Hjalmer, Frank, Kaj, Niels Christian, Ole, Preben) 
2. Husudvalg (Dolly, Lena, Morten) 
3. Jagtudvalg (Dirk, Karsten) 
4. Jagthornsudvalg (Kaj, Lars B) 
5. Jagttegnsudvalg (Max, Knud) 
6. Skydeudvalg (Gert, Dirk, Lars H, Knud) 
7. Kommunikationsudvalg (Lena, Lars H, Knud) 


	Referat fællesmøde
	Torsdag 16. januar 2024; kl. 18:00 – 21:00 i klubhuset
	Deltagere: Gert Nielsen, Anders Sørensen, Hjalmer Nielsen, Frank Gurvig, Preben Thomsen, Gunnar Jensen, Niels Chr, Ole Kidmose, Kay Rye Petersen, Dolly, Dirk, Lars, Jørgen, Hans, Morten, Max Nielsen, Gert Nielsen, Karsten Kongeå

